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Verslag vergadering ASD maandag 13 juni 2022  
Vergaderruimte: de Oude Veiling 

-------------------------------------------------------------------------------------------- 

Notulen:  Evelien Moors  
Voorzitter: Jaap Overbeek 
Mka:  Dick de Kuijer, Erwin Smit, Kim Veltman, Ashna Vishnudatt, Wim van Zwieten  
Gasten:  Ester Karssing, Gillian Engel, Janneke Sinke 
 
1. Vaststellen agenda 

- De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom, in het bijzonder de 
aanwezige gasten voor agendapunten 2, 3 en 4. 

- De voorzitter noemt de afwezigen met bericht.  
- De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.  

 
 2.          Kennismaking met Janneke Sinke (gemeente Aalsmeer/beoogd trekker  
                                 onderwerpen Woonzorgvisie en Arbeidsmigranten) 

- Janneke Sinke is in het voorjaar gestart bij de gemeente als strategisch adviseur Sociaal 
Domein. Met Peter Boers is een verdeling van de subdossiers gemaakt. Ze doet onder meer 
zorg en welzijn, algemene voorzieningen, werk en inkomen en arbeidsmigranten. Janneke is 
zich momenteel aan het inlezen om strategisch te kunnen kijken welke stappen kunnen 
worden gezet. Er wordt wel nog gewacht op de nieuwe wethouders en de 
portefeuilleverdeling. Binnenkort zal ze met collega’s een fietstocht door de gemeente maken.  

- De ASD geeft Janneke nog mee om goed te kijken naar de bewaking van de woonagenda. Ook 
wordt bij het College en de ambtelijke organisatie urgentie gemist als het gaat om 
meerjarenprogramma’s, zoals de Taskforce Zorg & Wonen.  

- Janneke geeft aan graag op termijn over inhoudelijke onderwerpen te spreken, wanneer ze 
goed op de dossiers is ingelezen. De voorzitter dankt haar voor komst.  
 

3.          Toelichting over het onderwerp ,,Buurtgezinnen” door Esther Karssing 
- Esther Karssing werkt bij Buurtgezinnen als coördinator Aalsmeer en Amstelveen. Het motto 

van Buurtgezinnen is ‘opvoeden doen we samen’. Het betreft ouderwetse burenhulp in een 
nieuw jasje. Buurtgezinnen koppelt buurtbewoners aan gezinnen die wat extra steun nodig 
hebben. Op die manier kunnen ouders goed op adem komen en kunnen soms 
uithuisplaatsingen worden voorkomen. Informele steun kan ervoor zorgen dat professionele 
hulp uiteindelijk niet nodig is.  

- Buurthuizen is een landelijk concept en de verwachting is dat het binnenkort doorgroeit naar 
honderd gemeentes. Er wordt gewerkt vanuit  regioteams waardoor korte lijntjes mogelijk zijn. 
Er zijn inmiddels 3.000 koppelingen gemaakt. Elke familie met kinderen tussen de 0-23 jaar en 
die niet kan terugvallen op buren, familie en vrienden is welkom. Bij een koppeling worden 
personen aangemoedigd om zich open te stellen voor elkaar. 

- Vorig jaar is een landelijk klanttevredenheidsonderzoek gehouden, waaruit grote tevredenheid 
blijkt. In 2017 heeft de organisatie een Appeltje van Oranje ontvangen en in 2021 de 
Hartenhuis award van Stichting Het Vergeten Kind. Uit onderzoek van de Christelijke 
Hogeschool Ede blijkt dat door participatie in dit initiatief het mentaal welbevinden groeit. 
Steun geeft nieuwe energie en innerlijke rust. Ook voor kinderen geldt dat de sociale en 
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emotionele ontwikkeling, welbevinden en veerkracht groeien. Het stimuleert integratie van 
nieuwkomers. Soms ontstaan er ook daadwerkelijke vriendschappen.  

- Financiering loopt via de gemeente. Het investeren in Buurtgezinnen loont. De ingeschatte 
bezuiniging is in tien van elf onderzochte gemeenten hoger dan de investering in 
Buurtgezinnen. Hierbij zijn langetermijneffecten nog niet meegenomen. De gemiddelde 
besparing ligt tussen 5.500 en 11.000 euro. Voorkomende bezuinigingen zijn begeleiding door 
wijkteam, ambulante gezinsbegeleiding, GGZ en kinderopvang met indicatie. 

- Op de vraag wanneer iemand ongeschikt is, antwoordt Esther dat als ouders niet willen, dat er 
dan wordt gestopt. Ze kunnen dan wel later nog terugkomen als ze dat willen. Als er behoefte 
is aan vriendschappelijke steun op basis van gelijkwaardigheid, dan is iemand wel geschikt. Er 
zijn momenteel veel vluchtelingengezinnen die meedoen, bijvoorbeeld uit Oekraïne, Polen en 
Syrië.  

- Over de veiligheid geeft Esther desgevraagd aan dat er een meldcode is, dat er huisbezoeken 
worden gedaan, vragenlijsten worden ingevuld en een VOG dient te worden getoond. Na de 
koppeling blijft de coördinator ook betrokken. Gezinnen kunnen met zorgen ook terecht bij 
onafhankelijke vertrouwenspersoon. 

- Op de vraag om hoeveel gezinnen het in Aalsmeer gaat, antwoordt Esther 10 tot 12 per jaar. 
Zij worden vaak doorverwezen, bijvoorbeeld door school, sociaal team of huisarts, maar 
kunnen zich ook direct aanmelden.  

- Wat betreft de duur geeft Esther aan dat er wordt geprobeerd om een langdurig netwerk op te 
bouwen. In principe wordt er uitgegaan van twee jaar, maar het hoeft niet altijd zo lang te 
duren. Op het begin is het ook intensiever (een keer in de week), dan later. Het is ook fijn als 
het steungezin af en toe een kaartje ontvangt. Startafspraken worden op papier gezet en 
getekend. De coördinator komt halfjaarlijks langs om de afspraken te bekijken. Op het begin is 
de coördinator nauw betrokken, later is dat minder nodig.  

- De voorzitter dankt Esther voor de toelichting en wenst haar veel succes.  
 
3.           Toelichting van Gillian Engel (gemeente Aalsmeer) over het onderwerp  
                                 ,,Oekraïense vluchtelingen”       

- Gillian Engel werkt sinds half maart bij de gemeente en houdt zich bezig met de opvang van 
Oekraïense vluchtelingen. Op het moment zijn er 223 Oekraïense vluchtelingen in Aalsmeer. 
105 zitten in gemeentelijke opvang, 89 zijn particulier gevestigd en 29 via andere wijzen zoals 
arbeid. De gemeente houdt zich nu bezig met noodopvang voor de korte termijn. De afspraken 
met huisvesters gelden tot het einde van het jaar. De personen die door de gemeente opvang 
hebben, zijn goed in beeld. Particulier kunnen de aantallen verschillen. Soms gaan ze al terug 
of naar Duitsland.  

- De gemeente regelt onderwijs voor kinderen. 11 kinderen vallen in de leeftijdscategorie 0-4 
jaar, 31 in de leeftijdscategorie 5-11 jaar en 17 in de leeftijdscategorie 12-18 jaar. Als 
kinderopvang is er een speelochtend voor 0-6 jaar.  

- Er wordt nu gewerkt aan het inrichten van de middellange termijn opvang in te richten. 
Kinderen van 4-6 jaar gaan mee in reguliere klasse. Kinderen van 6-12 komen in taalklassen 
met kinderen uit andere landen. Kinderen 12-18 jaar zullen zitten in taalklassen in Amstelveen. 
Groot knelpunt is de krapte in huisvesting en op de arbeidsmarkt.  

- Ten aanzien van de woningen kloppen nu meer personen die particulier waren opgevangen, 
weer aan bij de gemeente. De gemeente heeft maximaal 122 bedden. Er is contact met 
Airbnb. Ook wordt gekeken naar herplaatsing (bijvoorbeeld naar Amsterdam), maar dat wordt 
bij voorkeur voorkomen. Er wordt nu ingezet op het Karmel klooster, de hoop is om daar in de 
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zomer huisvesting te kunnen bieden. Hier is wel een verbouwing voor nodig. Andere opties 
duren langer. Er worden gesprekken gevoerd met Elora vastgoed, maar de processen lopen 
traag. Tot er gebouwd mag worden, wordt er nog steeds gekeken naar tijdelijke opties.  

- Op de vraag of het voornamelijk vrouwen betreft antwoordt Gillian bevestigend. In principe 
moeten mannen vanaf 18 jaar in Oekraïne blijven. Uitzonderingen gelden voor mannen die 
ouder dan 65 jaar zijn of meer dan vier kinderen heeft. Er komen wel al verzoeken om 
gezinshereniging binnen. Tegelijkertijd vertrekken ook personen weer naar Oekraïne.  

- Op de vraag of er arbeidsuitbuiting op de loer licht, antwoordt Gillian dat er door de gemeente 
wordt verwezen naar het Werkplein om misbruik te voorkomen. De gemeente is huiverig voor 
werkgevers die werk koppelen aan huisvesting. Landelijk wordt er via VNG informatie 
verspreid en in de veiligheidsregio vindt regionaal afstemmingsoverleg plaats.  

- Wat betreft (sport)activiteiten geeft Gillian desgevraagd aan dat er wordt gesproken met 
verschillende organisaties die iets willen organiseren, zoals de kerken, de Beach en de 
tafeltennisvereniging.  

- Ten aanzien van taalcursussen is er een Nederlandse taalcursus die een docent vrijwillig 
aanbiedt. Er wordt gekeken of een Engelse cursus ook kan worden gerealiseerd.  

- Op de vraag hoe de gezondheidszorg wordt geborgd, antwoordt Gillian dat de tien 
opvanglocaties ieder zijn gekoppeld aan een huisarts. Er wordt vinger aan de pols gehouden 
om te kijken of dit goed gaat. Ook tandartsen zijn bereid om zorg te leveren.  

- Op het signaal dat de woningmarkt onder grote druk staat, antwoordt Gillian dat dit bekend is. 
Aan de andere kant is de huisvesting van Oekraïners tijdelijk. In bepaalde gebieden mag er niet 
worden gebouwd, maar wel als uitzondering voor tijdelijke huisvesting van een half jaar. Ook 
wordt er gekeken naar duurzaam investeren, dat sommige plekken op termijn aan jongeren of 
economisch daklozen kunnen worden toegewezen.  

- De voorzitter dankt Gillian voor haar aanwezigheid. Gillian geeft aan dat als er nog vragen zijn, 
de ASD haar kan benaderen.  

 
4.           Terugblik op het congres ‘’Thuis in de wijk - 16 mei 2022 – Amersfoort’’ 

- De voorzitter was namens de ASD aanwezig. De verslagen zijn reeds rondgestuurd. Uit het 
congres werd duidelijk dat op verschillende niveaus nationaal wordt nagedacht over de 
toekomst. Er dienen slagen te worden gemaakt om de zorg toekomstbestendig te houden. De 
samenleving moet hiervoor worden gestimuleerd.  
 

5 .  Belangrijkste ingekomen stukken vanaf  10 maart 2022                                     
- De ASD neemt kennis van de ingekomen stukken (er waren geen uitgaande stukken). Er wordt 

nog ingegaan op het verslag van de voorzitter aangaande het gesprek met de burgemeester. 
Dit was een goed gesprek en als vervolgafspraak is afgesproken om de aanstaande periode te 
bespreken met het nieuwe College van B&W.                             
 
6.            Raadsprogramma gemeente Aalsmeer   

- Vanwege een embargo op het raadsprogramma is dit agendapunt vertrouwelijk behandeld.  
                                 

7.           Mededelingen Dagelijks Bestuur 
- De Ouderenbonden hebben het bestuurlijk overleg met de wethouder opgeheven. De ouderen 

zijn nog via de ASD vertegenwoordigd.  
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8.           Info uit de werkgroepen: 
                                   a.   Werkgroep Jeugd  

- Na de zomer is de werkgroep voornemens om jongerenwerkorganisaties te bezoeken. Ook is 
er de wens om meer inzicht te krijgen in kinderen die thuis zitten. In het PO zijn potentiële 
thuiszitters al soms zichtbaar. De werkgroep zal verder nog bekijken wie de voorzittersfunctie 
op zich zal nemen.  

- De voorzitter is aanwezig bij een conferentie over jeugd. Hij zal daarover terugkoppelen. De 
werkgroep vindt het jammer dat de werkgroep niet eerder direct was uitgenodigd door de 
gemeente. Dan had ook iemand van de werkgroep Jeugd kunnen aansluiten.   

 
                                   b.   Werkgroep Participatie     

- De werkgroep meldt dat er geen actualiteiten zijn om te vermelden.  
                                                                        
                                   c.   Werkgroep WMO 

- Op 27 mei was een bijeenkomst van de Taskforce Zorg & Wonen. Er is een infographic gemaakt 
voor de nieuwe wethouder. Op 23 mei heeft een delegatie Mendel bezocht. Dit was een goed 
bezoek met blije personen die enthousiast bezig zijn met activiteiten.  

- Op 14 juni hebben de voorzitter, secretaris en Afke een gesprek met de vertrekkend directeur 
van Ons Tweede Thuis. De directeur zal worden gevraagd om terug te blikken. Tijdens de 
volgende vergadering van de ASD zal een terugkoppeling van het gesprek worden gegeven.  

                                        
9.           Verslag ASD 12 mei 2022 en  besluitenlijst 

- Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. De actielijst wordt geactualiseerd.  
 
10.         Wat verder ter tafel komt 

- Er worden persoonlijke casussen ingebracht.  
 
11.         Volgende vergadering   

- De volgende vergadering vindt plaats op donderdag 8 september. Mocht een spoedbezoek 
moeten worden behandeld, dan zal worden gekeken welke leden kunnen aanhaken.  

 
12.        Sluiting  

- De voorzitter dankt iedereen voor hun bijdrage, in het bijzonder Bart van wie het de laatste 
vergadering is. De vergadering wordt 22.22 uur gesloten.  

 

Actielijst 
 

START 
DATUM 

 ONDERWERP EIND 
DATUM 

ACTIE 
DOOR 

20161109  Notitie Burgerportaal monitoren, kenniskaart op 
agenda zetten 

2022 Dick 

      

20201022  Bespreken inzet externe communicatie tijdens 
behandeling Participatievisie 

2022 Allen 

     

20210610  Statuten aanpassen n.a.v. WBTR Voor 2026 DB 
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Komende vergaderingen 

Donderdagavond 8 september 2022  

Maandagavond    10 oktober 2022 

Donderdagavond 10 november 2022 

Maandagavond    12 december 2022 

 

     

20211104  Jaarverslag Participe 2021 bespreken Mei 2022 Allen 

20211104  Kwaliteitsadviseur Sociaal Team uitnodigen voor 
vergadering om doorbreekmethode te bespreken 

Oktober 2022 DB 

     

20211206  GGD uitnodigen voor bespreken 
Gezondheidsmonitor 

 2022 DB 

     

20220214  Foto en introductie naar Dick sturen voor website April 2022 Ashna  


